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In loc de prefata

Volumul cuprinde o parte dintre lucrarile sustinute online!, in cadrul
Colocviului international Lexic comun / Lexic specializat, cu tema Limba
romdnd azi: directii actuale si perspective, care a avut loc la Galati, in zilele
de 4 si 5 decembrie 2020.

Ajuns la editia a XII-a, evenimentul a fost organizat de membrii
Departamentului de literaturd, lingvisticd si jurnalism, de Centrul
Interdisciplinar de Studii Culturale Central si Sud-Est Europene, de Centrul de
cercetare Comunicare interculturald si literaturd, din Facultatea de Litere in
colaborare cu Scoala doctoralda de stiinte socio-umane din cadrul
Universitatii ,Dundrea de Jos” din Galati.

Multumim tuturor celor prezenti la lucrdrile colocviului ale cdror
lucrari incluse in volum contribuie la aprofundarea aspectelor care anima
limba si cultura roména astazi.

Conf. univ. dr. Oana Magdalena Cenac
Presedinta comitetului de organizare

1 Lucrérile colocviului s-au desfasurat online din cauza contextului pandemic
determinat de maladia COVID 19.



Foreword...

The volume includes some of the papers presented online?, at the
International Colloquium on Common Lexicon / Specialized Lexicon, with the
theme Romanian Language Today: Current Directions and Perspectives,
which took place in Galati, on December 4 and 5, 2020.

Now, in its 12th edition, the event was organized by the members of the
Department of Literature, Linguistics and Journalism, the Interdisciplinary
Centre for Central and South-East European Cultural Studies, the Intercultural
Communication and Literature Research Centre, from the Faculty of Letters in
collaboration with the Doctoral School of Socio-Human Sciences of the
University "Dundrea de Jos" of Galati.

We would like to thank all those present at the colloquium, whose
papers included in the volume contribute to the deepening of the aspects that
animate the Romanian language and culture today.

PhD. Assoc. Professor Oana Magdalena Cenac
The President of the Organizing Committee

2 The symposium was held online due to the pandemic context of COVID 19.
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Avant-Propos...

Le volume comprend une partie des communications présentées en
ligne3, lors du Colloque international Lexique commun / Lexique spécialisé,
ayant pour théme La langue roumaine aujourd'hui: orientations et perspectives
actuelles, qui s'est tenu a Galati, les 4 et 5 décembre 2020.

L'événement, qui en est a sa 12¢ édition, a été organisé par les membres
du Département de littérature, linguistique et journalisme, du Centre
interdisciplinaire d'études culturelles de I' Europe centrale et du Sud-Est, du Centre
de recherche sur la communication interculturelle et la littérature de la Faculté des
lettres, en collaboration avec I'Ecole doctorale de sciences socio-humaines de
I'Université «Dunirea de Jos» de Galati.

Nous tenons a remercier toutes les personnes présentes au colloque,
dont les communications incluses dans le volume contribuent a
l'approfondissement des aspects qui animent la langue et la culture
roumaines aujourd'hui.

Oana Magdalena Cenac
La présidente du comité d'organisation

3 Le symposium s'est tenu en ligne en raison du contexte pandémique de
COVID 19.
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